



TOUR CODE: CTWKCH04

4天3晚砂劳越古晋精彩游 4DAY 3NIGHT SARAWAK KUCHING TOUR

DAY 01 KUALA LUMPUR / KUCHING (L/D)

Arrival at Kuching International Airport, meet and proceed for half day Kuching City Tour, visiting places of interest such as Colonial Court House, Monument of Charles Brooke, Clock Tower, Astana, Sarawak Museum, Cat Museum, City Mosque, Chinese Temple, Kuching Waterfront and City Tower and the finale being a photo taking session in front of the Giant Cat Monument. After tour, transfer to hotel for check in.

DAY 02 KUCHING (B/L/D)

After hotel breakfast, visit the famous Sarawak Cultural Village to experience the diversity of the culture of the people of Sarawak thru the showcase of the traditional houses of the 7 major ethnic groups and also enjoy a spectacular 45 minutes cultural show at the air-conditioned theatre. After lunch, visit to the Semenggoh Orang Utan Sanctuary to see 'the wild men of Borneo', the orang utan. See their unique 'humanlike' behavior as they come out from the jungle for food during feeding time. En route back, stop by at a pottery factory & Bird Nest factory for shopping.

DAY 03 KUCHING (B/L/D)

After hotel breakfast, visit to the Jong's Crocodile Farm, the largest in Malaysia where you can see crocodiles of various species and sizes. You will also discover the history of the famous 'man-eating' crocodile, Bujang Senang, and its skull is also on display here. Besides crocodiles, this farm is also a mini zoo which houses various animals such as monkeys, porcupines, foxes, birds, monitor lizard, etc. After lunch, transfer back to hotel and free at leisure in the afternoon.

DAY 04 KUCHING / KUALA LUMPUR (B)

Breakfast at hotel. Free at leisure till time for transfer to airport for flight home.

第一天 吉隆坡 / 古晋 (午/晚餐)

抵达古晋国际机场后前往古晋半日市区游: 参观被政府列为受保护的历史性建筑物。最著名的景点有百年历史的古庙大伯公及清真寺, 砂拉越博物馆及猫博物馆, 古老的建筑物如法庭, 钟楼, 查尔士布洛克纪念碑, 四方堡垒和皇宫。河滨公园是靠近美丽的砂拉越河畔, 可见英雄纪念碑包括著名的城市标志, 猫纪念碑, 唐人街, 等等。午餐后入住酒店休息。

第二天 古晋 (早/午/晚餐)

早餐于酒店, 前往参观著名生动的博物馆- 砂拉越文化村, 亲身体会到沙捞越人民展示 7 个主要族群的传统居民多样性的文化, 还可以享受在村里自然空调观看一个长达 45 分钟壮观的文化表演。午餐后前往 Semenggoh 人猿中心 Semenggoh 人猿中心, 亲眼看见婆罗洲的野人。因为在喂食的时间, 才可以看到他们独特的人类从森林走出来寻找食物。回酒店的途中, 会停留在陶瓷和燕窝工厂购买当地的产品。

第三天 古晋 (早/午/晚餐)

早餐于酒店, 前往参观马来西亚最大的鳄鱼养殖场在这里您可以看到很多不同品种大小的鳄鱼。您还会发现历史上著名又凶猛的吃人的鳄鱼- Bujang Senang, 它的脊椎骨也会在这里展出。除了鳄鱼之外, 这里也有小型的动物园, 里面可看到各种的动物, 例如: 豪猪、狐狸、鸟类、爬虫类和巨蜥等等。午餐后乘车回酒店, 下午自由活动。

第四天 古晋 / 吉隆坡 (早)

早餐于酒店, 自由活动直到送往古晋国际机场, 乘搭客机返回家园。祝你有个愉快的旅程。

PACKAGE EXCLUDING :

- ✓ Air Con Transport (Private Tour)
- ✓ 03 Night Hotel Accommodation with daily breakfast
- ✓ Entrance Tickets, All meal as per tour itinerary
- ✓ Mandarin or Malaya Speaking Guide
- ✓ Tipping Guide & Driver

PACKAGE EXCLUDING

- Ground Fees Excluding Return Air ticket and Tour Leader Cost.
- Video & Camera Fees, Travel Insurance & Expenditures of personal nature
- Extra food and beverage which are not included in the package.

备注 : 行程秩序如有更改, 均以当地接待单位安排为准

P/S : The final order of itinerary will follow the local operator's arrangement